Afaq Holding for Investment & Real Estate Development P.L.C



شركة آفاق للإستثمار والتطوير العقاري القابضة الساهمة العامة الحدوده

Amman, 30 July 2017

عمان في 30 تموز 2017

Messrs. Jordan Securities Commission

Disclosure Department

The Hashemite Kingdom of Jordan

السادة هيئة الأوراق المائية المحترمين دائرة الإفصاح المملكة الأردنية الهاشمية

Subject: Semi-Annual Brief Summary of Outcomes of the Company's Businesses in Comparison with the Previous Future Plan

الموضوع: ملخص موجز عن نتائج أعمال الشركة النصف سنوي مقارنة مع الخطة المستقبلية السابقة

تحية طيبة وبعد،،،

Greetings,

Reference to the above subject, we inform you that Afaq Holding for Investment and Real Estate Development P.L.C has obtained a net profit before tax and fees amounting to (2706263) Jordanian Dinars, during the period of six months ended 30 June 2017, and the sales of the Company for such period amounted to (48778671) Jordanian Dinars, with a total profit ratio of approximately 11%, therefore, the Company's net profit, after taxes and fees, for the period of six months ended 30 June 2017 amounted to (2352509) Jordanian Dinars.

These outcomes have also decreased due to lower sales prices (as foreseen in the strategy of 2017) due to the stiff competition on the one hand, and the increase in materials' costs on the other.

Sincerely.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، نعلمكم بأن شركة آفاق للاستثمار والتطوير العقاري القابضة م.ع.م حققت صافي ريح قبل الضريبة والرسوم مقداره (2706263) دينار أردني خلال فترة الستة أشهر المنتهية بتاريخ 30 حزيران 2017، كما بلغت مبيعات الشركة لتلك الفترة مبلغاً وقدره (48778671) دينار أربني وبنسبة مجمل ريح مقدارها 11% تقريباً، وعليه فقد بلغ صافي ريح الشركة بعد الضرائب والرسوم لفترة الستة أشهر المنتهية في 30 حزيران 2017 مبلغا وقدره (2352509) دينار

كما أن هذه النتائج انخفضت بسبب انخفاض أسعار البيع (حسب التوقعات باستراتيجية عام 2017) نتيجة المنافسة الشديدة من ناحية، وارتفاع كلف المواد من ناحية أخرى.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،،،

Vice Chairman of the Board of Directors Muin Mohammad Qadada

XC

دورصة عمان الدائرة الإدارية والمالية الديوان ٢٠١٧ - ٢ - ١ ٢٠١٧ الرقم المتسلسل: 30 9 3 رقم المليف المالية المؤتمة المالية المؤتمة المالية الما

نائب رئيس مجلس الإدارة معين محمد قداده